

2022 / 2023 年度預繳泊車券
(研究生/兼讀課程學生)

致：研究生/兼讀課程學生

現有的研究生/兼讀課程學生之預繳泊車券，將於 2022 年 9 月 30 日到期，逾期的泊車券將不能使用。2022/2023 年度的泊車券（有效期至 2023 年 9 月 30 日止），將在 2022 年 8 月 15 日開始接受申請，申請表格可於保安處控制室索取，或於保安處網頁下載。

香港中文大學保安處

2022 年 8 月 15 日

2022/2023 Prepaid Parking Coupons
(Postgraduate / Part-time Students)

To: Postgraduate / Part-time Students

The current prepaid parking coupons available for purchase by postgraduates / part-time students will expire on 30 Sep 2022. Expired parking coupons will not be accepted thereafter. Applications for 2022/2023 parking coupons (valid until 30 Sep 2023) can be made from 15 Aug 2022 onwards. Application forms can be obtained from the Security Office's Control Room or downloaded from Security Office's Website.

Security Office, CUHK

15 Aug 2022

購買預繳泊車券申請表/Application for Purchase of Pre-paid Parking Coupons

http://www.scu.cuhk.edu.hk/so_media/Form/22-23FormPS.pdf